
Enkel fråga

Till Anna-Lena Danielsson, hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande

Optimalt antal och placering av ambulanser är en nationellt pågående diskussion 
som påverkas av många faktorer. Ambulanserna i Västerbotten har väldigt 
varierande geografiska förutsättningar. I vissa stora geografiska områden med låg 
befolkningstäthet finns en enda ambulans medan det i vissa geografiskt små men 
tätbefolkade områden finns flera ambulanser. Det behövs en tydlig plan för att 
säkerställa att ambulansverksamheten fungerar i hela länet.

Utifrån Socialstyrelsens föreskrifter 2009:10 ska varje region upprätta en plan för 
ambulanssjukvården inom sitt geografiska område. Av planen ska det framgå:

- Vilka mål som har fastställts,
- Vilka resurser som ska finnas, och
- Hur ambulanssjukvården ska vara organiserad.

Allt för att säkerställa att verksamheten uppfyller de krav som ställs. Region 
Västerbotten saknar idag en dylik ambulansplan.

 Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är: 

  Har majoriteten för avsikt att verka för att få till en ambulansplan enligt                                                                                  
  Socialstyrelsens föreskrifter?
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